



التاريخ : 2021/04/12

المرجع : 2021/RCAD/KSE/068

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين ،،،

السلام عليكم ورحمه الله وبركاته ،،،

**الموضوع : التعامل مع الشائعات والأخبار**

بالإشارة إلى الموضوع اعلاه، والى طلبكم اليوم الموافق 2021/04/12 التعقيب على الاخبار المنشورة وحرصاً من شركة مجموعة الإمتياز الاستثمارية على الالتزام بالتعليمات الواردة في المادة 4-4-1 من الكتاب العاشر (الافصح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها بشأن التعامل مع الشائعات والأخبار.

فإن شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية تسود أن تبين أنه وان كان من صميم أعمالها البحث عن الفرص الاستثمارية الواعدة و كما أنها تتلقى الكثير من العروض بشكل متواصل، والدخول في مثل هذه الفرص لا يكون الا بعد استكمال الدراسات المطلوبة وعلى سبيل المثال لا حصر دراسات نفى الجهالة و دراسات التقييم وغيرها من متطلبات العمل المهني و المؤسسي ووفق الشريعة الاسلامية الغراء.

وفيما يخص ما تم تداوله مؤخرًا عبر وسائل التواصل الاجتماعي فإن شركة مجموعة الامتياز الاستثمارية تنفي بشكل تام وقاطع قيامها بشراء سلسلة كافيهات ومطاعم بقيمة ١٥ مليون دك، كما تؤكد الشركة أنه لا توجد مفاوضات في الوقت الحالي من أي نوع لشراء تلك الكافيهات والمطاعم، وتؤكد الشركة ان مثل هذه الفرص تخضع لاجراءات داخلية ودراسات مكثفة لتحديد القيمة العادلة وغيرها من المتطلبات المهنية وبالاستعانة باطراف خارجية متخصصة لتحديد الاستثمار المناسب لتطلعات الشركة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

أحرفي

نواف حسين معرفي  
الرئيس التنفيذي للمجموعة  
عضو مجلس الإدارة

الإمتياز  
ALIMTIAZ  
GROUP

188

**Boursa Kuwait Company**  
**Kuwait**

**Subject : Handling of Rumors and News**

With reference the above subject and your request today 12 April 2021 to respond to dissemination of certain news, and in the interest of Al-Imtiaz Investment Group Company to adhere to the instruction of article 4-4-1 of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities and their amendments regarding handling of rumors and news.

Al-Imtiaz Investment Group Company would like to clarify that part of its core business is to seek lucrative investment opportunities and it receives many opportunities on a consistent basis. However, entry into such investment opportunities is subject to completion of the required studies, for example including but not limited to due diligence studies, valuation studies and other studies in accordance with institutional best practices and with the Islamic Sharia principles.

With regards to the recent information exchanged on various social media platforms, Al-Imtiaz Investment Group Company, explicitly categorically denies that it has acquired a series of cafes and restaurants in the amount of KD 15 million and that there are no current negotiations of any kind for these cafes and restaurants. The Company also re-iterates that such investment opportunities are subject to internal procedures and extensive studies to establish fair value and other requirements with the assistance of specialized external parties to select the investments that are aligned with the Company's outlook.



**Nawaf H Marafi**  
**Group Chief Executive Officer**  
**Board Member**

